

Dr. Richard GRANT
Chairman
Creative New Zealand

Dr Richard (Dick) Grant has been Chairman of the Arts Council of New Zealand Toi Aotearoa (Creative New Zealand) since April 2013.

He had a distinguished diplomatic career of more than 40 years with the Ministry of Foreign Affairs and Trade in the Pacific, Europe, Australia and Asia. From January 2008 until March 2012, he was Executive Director of the Asia New Zealand Foundation.

A graduate of Victoria University of Wellington, he received his doctorate at the University of Clermont-Ferrand in France. In 1999 he was a Visiting Scholar at the John F. Kennedy School of Government, Harvard University, and in 2004 was a Visiting Fellow at the Oxford Internet Institute, Oxford University.



Creative New Zealand

The Arts Council of New Zealand Toi Aotearoa (Creative New Zealand) is the national arts development agency, encouraging, promoting and supporting the arts for the benefit of all New Zealanders.

The work of Creative New Zealand contributes to four outcomes:

- New Zealanders participate in the arts.
- High-quality New Zealand art is developed.
- New Zealanders experience high-quality arts.
- New Zealand arts gain international success

In the 2015/16 financial year Creative New Zealand invested NZ\$43.7million in the arts and arts organisations. Funding is provided by the Government via the New Zealand Lottery Grants Board and the Ministry for Culture and Heritage.

Richard GRANT 博士 **創意紐西蘭主席**

Richard Grant 博士於 2013 年 4 月履任紐西蘭藝術協會主席（創意紐西蘭）。Grant 博士曾於紐西蘭外交及貿易部從事外交工作四十多年，先後獲派駐太平洋地區、歐洲、澳洲及亞洲。2008 年 1 月至 2012 年 3 月間，他擔任亞洲—紐西蘭基金會行政總裁一職。

Grant 博士畢業於紐西蘭威靈頓維多利亞大學，後於法國克萊蒙費朗大學取得博士學位。1999 年，他在美國哈佛大學約翰甘迺迪學院擔任訪問學者，2004 年於英國牛津大學互聯網研究所任訪問學人。

創意紐西蘭

紐西蘭藝術協會（創意紐西蘭）為當地全國性藝術發展機構，為紐西蘭人的益裨肩負著鼓勵、推廣及支持藝術發展的責任。

創意紐西蘭的工作有四大目標：

- 促進紐西蘭人參與藝術
- 發展高質素的紐西蘭藝術
- 讓紐西蘭人體驗高質素的藝術
- 協助紐西蘭藝術在世界取得成功

在 2015/16 的財政年度，創意紐西蘭在藝術及藝術機構的投資款額達 4370 萬紐西蘭元，資金由當地政府經紐西蘭博彩委員會和文化及傳統部提供。